

## eNorssin johtoryhmän kokous

torstai 10.2.2026 klo 14:30, etäkokous

Teams

### eNorssin johtoryhmä

- Sari Ahola (pj)
- Perttu Ervelius (sihteeri)
- Pasi Kurttila (sihteeri)
- ~~Sampo Forsström~~
- Mikko Horila
- Sanna Illikainen
- Annika Lassus
- Olli-Pekka Salo
- Juha-Matti Turpeinen
- ~~Laura Hirsto~~
- Anu Kröger
- Marjukka Skantsi

### Muistio

#### 1. Seminaarien tilannekatsaus

- Kevätseminaari 2026 Oulu
  - Ilmoittautuminen seminaariin on alkanut. Ilmoittautumisaika päättyy maaliskuun 20.3.
  - Ohjelmaan on vielä tulossa pieniä muutoksia, mutta valmistelut ovat edistyneet hyvin.
  - Painopiste täydennyskoulutuksessa, ja seminaariin on odotettavissa paljon osallistujia, jotka eivät aikaisemmin ole osallistuneet eNorssin toimintaan.
- Syysseminaari 2026 Vaasa
  - Seminaarin ajankohta on 2.–3.9.
  - Valmistelut ovat käynnistyneet hyvin, ja seminaarin runkoa on jo hahmoteltu.

#### 2. Projektivastaavan haastattelukysymykset

- Haastattelukysymykset
  - Projektivastaavat ovat muotoilleet haastattelukysymyksiä jo aiemmissa haastatteluissa käytettyjen pohjalta.
  - Käytiin haastattelukysymyksiä läpi.
    - Päätettiin lisätä motivaatiota mittaava kysymys ja tarkastella vielä, ettei kysymyksissä ole tarpeetonta päällekkäisyyksiä. Lisäksi päätettiin lisätä kysymys siitä, millainen verkoston tilanne olisi onnistuneen kolmivuotiskauden päätteeksi.

#### 3. Toiminnan painopistealueet 2026–27

Keskusteltiin seuraavista projektivastaavien etukäteen pohtimista mahdollisista painotusmahdollisuuksista sekä johtoryhmältä tulleista lisäyksistä. Aiheita olivat:

- Verkoston mahdollisuudet tukea aine- ja teemaryhmätoimintaa.

- Yhtenä toimintamallina tuli esille aine- ja teemaryhmätoimijoiden osallistaminen kevään seminaareissa.
  - Uudistettu Ohjatun harjoittelun palautekysely otetaan käyttöön syksyllä 2026.
    - Päätettiin kehittää toimintamalli, joka mahdollistaa kaikkien opiskelijoiden kyselyyn vastaamisen.
  - Työryhmien määrä ja tehtäväalueet.
    - Tarkastellaan tulevan lukuvuoden aikana työryhmien määriä ja tehtäväalueita eri näkökulmat huomioiden.
  - TTS:n käsittelyuudistuksen vaikutukset toimintaan.
    - Toiminnan suunnittelua ja valmistelua pyritään kehittämään etupainotteisemmaksi.
  - Johtoryhmältä nousevat asiat
    - Puheenjohtajan mahdollisuus osallistua työryhmien toimintaan esim. työryhmätyöskentelyn yhteydessä.
    - eNorssi ja norssit osana FinTEDin tutkimusinfrastruktuuria.
    - eNorssi-verkoston näkyvyys ulospäin: verkostot ja tapahtumat.
- Päätettiin jatkaa aiheen käsittelyä kevään tulevissa kokouksissa.

#### **4. TTS:n 2026–27 valmistelu**

Tavoitteena on saada seuraavan lukuvuoden TTS kevvän aikana valmistelluksi seuraavilta osin:

- Kiinteiden kulujen kartoittaminen.
- Kuluja aiheuttavien painopistealueiden kartoittaminen.
- Projektivastaavien esitys: TTS verkoston verkoston linjausten ja talouden suuntaviivojen osalta tehdään valmiiksi toukokuussa, työryhmien toimintasuunnitelmat lisätään syysseminaarin jälkeen.
  - Päätettiin edetä valmisteluissa esityksen mukaisesti.

#### **5. Työryhmien puheenjohtajatapaaminen**

- Päätettiin seuraavan tapaamisen ajankohdaksi maanantai 16.3. klo 15-16. Aiheena kevään seminaari sekä ohjeistus TTS:ään.

#### **6. Aloite eNorssin koulutusrahasta**

- Verkostosta on tullut aloite, jossa ehdotetaan jokaisen harjoittelukoulun maksavan verkostolle vuosittain 300 euron suuruisen koulutusrahan.
  - Päätettiin siirtää asian käsittely seuraavaan kokoukseen.

#### **7. Muut asiat**

- Harjoittelukoulujen mukana olo Educa-messuilla
  - Keskusteltiin Harren ja eNorssin yhteistyön näkyvämmäksi tekemisestä ja tiedonkulun sujuvoittamisesta.
  - Esitettiin eNorssin johtoryhmän ja Harren yhteisestä kokoontumisesta.

Projektivastaavat ottavat asiat esille seuraavassa yhteistapaamisessa Harren kanssa.

**8. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous**

Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi 13.3. klo 14.30. Päätettiin kokous  
klo 15.58